
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

15 січня 2024 року                              м. Полтава                                       № 25 

 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії (у 

режимі відеоконференції). 

 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії (у режимі відеоконференції), Копотун 

Костянтин Іванович – секретар постійної комісії (у режимі відеоконференції), 

Міщенко Михайло Іванович, Устименко Юлія Сергіївна.  

 

Відсутні: Говоренко Володимир Олександрович – заступник голови постійної 

комісії.  

 

Склад постійної комісії – 7 осіб. Присутні – 6 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

Бондар 

Руслан Іванович 

 

 

 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 

 

В’юн 

Тетяна Василівна 

 

 

Гусар 

Валентина Віталіївна 

 

 

 

голова Полтавської обласної ради 

 

 

заступник начальника управління – начальник 

відділу транспорту та організації пасажирських 

перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

 

заступник начальника відділу юридичного  

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

 

бухгалтер Полтавського обласного комунального 

підприємства «Аеропорт-Полтава» 
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Корольчук 

Богдан Леонідович 
 

Колісник 

Юрій Андрійович 

 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

Ленчик 

Юрій Олександрович 

 

Москалик 

Іван Володимирович 

 

Олексенко 

Олександр Сергійович 

 

Охрій 

Тамара Яківна 

 

Пономаренко 

Микола Володимирович 

 

 

Передерій 

Володимир Миколайович 

 

 

Рева 

Едуард Васильович 

 

 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

 

перший заступник начальника Полтавської 

обласної військової адміністрації 
 

перший заступник генерального директора 

Полтавського обласного комунального 

підприємства «Аеропорт-Полтава» 

 

начальник Управління майном обласної ради  

 

 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення  

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

 

перший заступник голови Полтавської 

обласної ради 

 

штурман аеропорту Полтавського обласного 

комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» 

 

депутат Полтавської обласної ради 

 

 

генеральний директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» 

 

головний бухгалтер Полтавського обласного 

комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» 

 

фахівець з публічних закупівель Полтавського 

обласного комунального підприємства «Аеропорт-

Полтава» 

 

начальник служби авіаційної безпеки 

Полтавського обласного комунального 

підприємства «Аеропорт-Полтава» 

 

директор Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 
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Синявська 

Тамара Григорівна 

 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

 

Суржко 

Михайло Олександрович 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

заступник керуючого справами ‒ начальник 

загального відділу виконавчого апарату  

обласної ради, депутат обласної ради 

 

виконувач обов’язків директора ДП «Агенство 

місцевих доріг Полтавської області» 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

Порядок денний: 

1. Про розгляд листів ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо забезпечення 

проведення опалювального періоду 2023-2024 років в місті Кременчуці. 

2. Про розгляд листів ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо виділення з 

обласного бюджету коштів на поповнення статутного капіталу підприємства. 

3. Про розгляд звернення депутатів Оржицької селищної ради щодо стану 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення. 

4. Про ситуацію, що склалася на Полтавському обласному комунальному 

підприємстві «Аеропорт-Полтава». 

5. Про розгляд звіту про роботу постійної комісії обласної ради восьмого 

скликання з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку за 2023 рік. 

6. Різне. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до 

присутніх, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок.  

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд листів ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо 

забезпечення проведення опалювального періоду 2023-2024 років в місті Кременчуці. 

 

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

повідомив, що 14.10.2022 цілісний майновий комплекс відокремленого підрозділу 

«Кременчуцька ТЕЦ» був переданий ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» з метою 

забезпечення опаленням мешканців міста Кременчука. У вересні 2023 року при 

укладанні Договору на постачання природного газу (далі – Договір) між ТОВ 

«ГК «Нафтогаз Трейдинг» та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» гостро стало 

питання боргу за природний газ попереднього виробника теплової енергії – ТОВ 

«Кременчуцька ТЕЦ». В зв’язку з цим Договір був укладений з терміном дії до 

31 грудня 2023 року. Пролонгація Договору була гарантована за умови надання 

ТОВ «ГК «Нафтогаз Трейдинг» підтверджуючих документів щодо передачі від 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» цілісного майнового комплексу 

відокремленого підрозділу «Кременчуцька ТЕЦ».  

01.01.2024 закінчився термін дії Договору і ТОВ «ГК «Нафтогаз Трейдинг» 

вимагає укласти Договір переведення боргу з ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» на 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» змушене буде здійснювати закупівлю 

природного газу за ціною постачальника «останньої надії» 22-25 грн/м3  замість 

ціни для населення 7,95689 грн/м3 . 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, стосовно інформації 

щодо існування рішення суду з приводу боргу 1,3 млрд грн та відповідача в цій 

справі. Зазначив, що в результаті проведення консультації з керівництвом 

Полтавської обласної військової адміністрації напрацьовано консолідовану 

позицію стосовно необхідності відстоювати інтереси ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно наявності 

офіційної відмови у пролонгації договору. 
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Москалик І.В., депутат Полтавської обласної ради, стосовно того, яких дій 

очікує ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» від Кабінету Міністрів України у разі 

прийняття обласної радою відповідного звернення. 

Ковальчук Б.Л., перший заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації, стосовно підтримки з боку Полтавської обласної 

військової адміністрації відповідного звернення депутатів обласної ради. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Доручити ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» розробити проєкт рішення 

про звернення депутатів Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів 

України та народних депутатів України від Полтавської області щодо 

недопущення виникнення надзвичайних ситуацій при проходженні 

опалювального періоду 2023-2024 років та зупинки роботи підприємства 

критичної інфраструктури обласного значення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 
 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд листів ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо виділення 

з обласного бюджету коштів на поповнення статутного капіталу підприємства. 
 

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

повідомив про те, що кошти необхідні для встановлення приладів обліку 

гарячого водопостачання у будинках 109-го мікрорайону м. Полтава.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, повідомив, що на засіданні 

постійної комісії розглядалося питання виділення коштів в розмірі 8,0 млн грн 

для встановлення лічильників. 

Москалик І.В., депутат Полтавської обласної ради, стосовно виділення 

коштів на умовах співфінансування з міським бюджетом м. Кременчук для 

встановлення лічильників теплової енергії у будинках, в яких надає послуги 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, підтримав питання 

виділення коштів на умовах співфінансування з міським бюджетом                                 

м. Кременчук для встановлення лічильників теплової енергії у будинках, в яких 

надає послуги ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», та висловив сподівання на 

підтримку цього питання з боку Полтавської обласної військової адміністрації. 
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Ковальчук Б.Л., перший заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомив про необхідність додаткового вивчення 

цього питання. 

Міщенко М.І., член постійної комісії, стосовно необхідності виділення коштів з 

обласного бюджету для встановлення лічильників теплової енергії у будинках                

м. Кременчук, в яких надає послуги ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що потреба в коштах для 

встановлення лічильників теплової енергії у будинках, в яких надає послуги 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», становить 8,0 млн грн для м. Кременчук та                          

4,0 млн грн для м. Полтава. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Підтримати збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

3. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення депутатів Оржицької селищної ради щодо 

стану автомобільних доріг загального користування місцевого значення. 

 

Суржко М.О., виконувач обов’язків директора ДП «Агенство місцевих 

доріг Полтавської області», поінформував присутніх про ситуацію зі станом 

доріг, зазначених у зверненні, та причини їх руйнування. Наголосив, що 

орієнтовна вартість капітального ремонту 1 км автомобільної дороги становить 

близько 40,0 млн грн.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, уточнив суми залишків коштів  

з 2023 року, розпорядником яких є ДП «Агенство місцевих доріг Полтавської 

області». 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно 

забезпеченості ДП «Агенство місцевих доріг Полтавської області» 

протиожеледними матеріалами та перспектив фінансування з державного 

бюджету робіт з ремонту доріг. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 

доріг Полтавської області» Суржка М.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області»: 

- посилити роботу з територіальними громадами щодо виділення 

фінансування на будівництво, реконструкцію, ремонт і утримання 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 

доріг комунальної власності у населених пунктах; 

- розглянути можливість виділення коштів на фінансування ремонту 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення О 1717374 

/Н-08/ – Чорнобай – Хрестителеве – Оржиця – Лубни, О 1717361 Оржиця – 

Хорол та С 171711 Тарасенкове – /Чорнобай – Лубни/.  

 

4. СЛУХАЛИ: Про ситуацію, що склалася на Полтавському обласному комунальному 

підприємстві «Аеропорт-Полтава». 

 

Бондар Р.І., заступник начальника управління – начальник відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив присутніх про те, що 

обласною військовою адміністрацією ведеться робота по підбору кандидатури 

на призначення керівником Полтавського обласного комунального підприємства 

«Аеропорт-Полтава». 

Колісник Ю.А., перший заступник генерального директора Полтавського 

обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава», стосовно проблемних 

питань діяльності підприємства, які наразі потребують вирішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, стосовно відсутності в 

Полтавській обласній раді документів на звільнення попереднього керівника 

підприємства. 

Лемешко О.М., перший заступник голови Полтавської обласної ради, 

стосовно результатів проведення службового розслідування в Полтавському 

обласному комунальному підприємстві «Аеропорт-Полтава». 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, стосовно проведення 

роботи по сертифікації аеропорту та відшкодування коштів підряднику за 

виконані роботи. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Корольчук Б.Л., перший заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації, Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії,                     

Мірошніченко Л.В., заступник голови постійної комісії, Міщенко М.І., член 

постійної комісії. 

  

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника начальника управління ‒ начальника відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації Бондаря Р.І. та першого 

заступника генерального директора ПОКП «Аеропорт-Полтава»  

Колісника Ю.А. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації: 

- забезпечити належне управління ПОКП «Аеропорт-Полтава»; 

- внести пропозиції Полтавській обласній раді стосовно керівництва  

ПОКП «Аеропорт-Полтава»; 

- вирішити питання погашення заборгованості по закупівлі з розроблення 

проєктної документації по об’єкту «Реконструкція системи теплопостачання 

(підготовка об’єкту до опалювального сезону та заходи з енергозбереження) на  

ПОКП "Аеропорт-Полтава"». 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту про роботу постійної комісії обласної ради 

восьмого скликання з питань житлово-комунального господарства, 

енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку за 2023 рік. 
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом звіту про роботу постійної комісії обласної ради восьмого 

скликання з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку за 2023 рік.  

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
 

ВИРІШИЛИ: погодити звіт про роботу постійної комісії обласної ради восьмого 

скликання з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку за 2023 рік. 

 

6. Різне. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Мірошніченко Л.В., заступник голови постійної комісії, подякувала членам 

постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку за роботу у              

2023 році. 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 


